
D A G S O R D E N

Bestyrelsesmøde mandag den 6. marts 2023, kl. 17,00

i fælleshuset

Vi starter kl. 17,00 med mad fra slagteren, Kvickly Åbyhøj

Afbud: Malene, Peter og Martin C.

Mødeleder: Erik

Referent: Erik

Dagsorden Referat

Haver, som ikke har computer til rådighed, 
vil, når bommene ved Jernaldervej er åbne, 
modtage post i deres postkasser. 

Godkendt

De sidste forberedelser ifm. 
generalforsamlingen den 25. marts, og 
herunder den endelige indkaldelse som 
udsendes torsdag den 9. marts 2023 og 
dagsorden.

Det hele var så godt som på plads.

Hvad regnskabet angår gjorde Jørn 
Schlaikjer opmærksom på, at Moselund 
Festival, som sådan også skal ”tages ud af” 
egnskabet.

Indkøb af gaver til relevante som 
dirigent
referent
afgående bestyrelsesmedlem/mer
revisorer
m. dl.
blev uddelegeret

Indbydelsen til generalforsamlingen 
udsendes pr. mail og med Post Nord til 4 
haver på torsdag den 9. marts 2023.

Rene fortalte, at han havde kontaktet 
Mathias Rindom, have 147 for hjælp til 
mikrofon og andet teknisk udstyr til 
generalforsamlingen, hvilket Mathias gerne 
ville. Tak for det Mathias.

Bestyrelsen gør klar til generalforsamlingen 
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i løbet af fredagen, den 24. marts.

Drøftelse- og godkendelse af budgetoplæg* Det af kassereren fremlagte budget (Jørn 
og Erik havde lavet et udkast) blev 
godkendt til forelæggelse på 
generalforamlingen.

Drøftelse og godkendelse af evt. 
kontingentforhøjelse.

Due og Dart og Bordtennis er trukket ud af 
det samlede regnskab, og er derfor ikke 
længere med til at ”sminke” regnskabet. Det
har været en fejl, at begge aktiviteter i nogle
år, har været en del af det samlede 
regnskab.

Det foreslåede budget* signalerer tydeligt, 
at en kontingentforhøjelse er nødvendigt. 

I alt for mange år er der ikke afsat 
tilstrækkeligt med  penge til den løbende 
drift, med det til følge, at der eksisterer et 
stort efterslæb, som den nuværende 
bestyrelse, på bedste vis, forsøger at gøre 
noget ved.

På baggrund af det fremlagte budget, blev 
en kontingentforhøjelse på kr. 400,00 også  
godkendt, til forelæggelse på 
generalforsamlingen.

Bestyrelsen har for alvor taget fat om driften
og herunder ikke mindst vedligehold, i 
haveforeningen, og eftersom der igennem, 
efterhånden, flere år, ikke er sket en 
løbende opfølgning på de fantastisk anlæg, 
som fælleshus, investeringer i traktor, 
redskaber, og sådan kunne vi blive ved, så 
vil et løbende vedligehold være ganske 
nødvendigt.

Det er dette vedligehold, som vi nu for alvor 
tager fat om, og det gøres ikke gratis.

Vi vil bestræbe os på, at der fremover sker 
et løbende vedligehold, så haveforeningen 
ikke igen, står med nogle vældige udgifter, 
som alle skal udredes på en gang.

Derfor er en kontingentstigning ganske 
nødvendigt.

Nye stole til fælleshuset.

Fælleshuset bliver nu lejet ud mange flere 
gange end tidligere, hvor det f. eks. ikke var
muligt at leje huset i sommermånederne

Det var nødvendigt at købe nye borde (7 
års garanti). De gamle var udslidte.

De gamle stole er ved at have ”udtjent 
deres levetid”. Mange er ganske enkelt nødt
til at skulle skiftes ud.

Vi kan vælge en løbende udskiftning, eller 
udskifte dem alle på en gang, hvor det 

Oplægget blev godkendt.

En god måde at købe nye stole til 
fælleshuset, som vi håber, at Due og Dart 
og Bordtennis vil være med til at 
sponsorere.

70 års jubilæet vil blive kædet sammen med
høstfesten/præmiefesten. Programmet er 
bestyrelsen ikke færdig med at snakke om. 
Men mon ikke noget, om eftermiddagen, 
som er mest målrettet børn, vil blive taget 
godt imod?

Vi kontakter Due og Dart og Bordtennis i tro 
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sidste vil være at foretrække.

Haveforeningen fylder 70 år her i 2023, og 
på bestyrelsesmødet sidste gang, snakkede
vi om markeringen af det ”runde tal”.

I stedet for at bruge alle pengene, i den 
anledning, på mad og drikke, kunne vi 
vælge at bruge nogle af dem på at købe 
nye stole til foreningens dejlige fælleshus.

Eller..……………………..

hvis både Due og Dart og bordtennis vil 
være med som donorer, kan der stadig blive
råd til at markere jubilæet på værdig vis.

Vi har kigget på en god stol (Comfort Basic 
stabelstol) med en rigtig god siddekomfort. 
Kraftig polstret på både sæde og ryg med et
solidt slidstærkt stof.

Stolen koster kr. 361,25 incl. moms (ikke 
dyrt). 

Vi bør anskaffe 60 - 70 stk. 

Til stolene findes en stolevogn, som koster 
kr. 5.623,75 incl. moms.
Hvis vi køber 30 stole incl. stolevogen er 
der en rabat. Hele herligheden koster da kr. 
15.186,25 (besparelse kr. 1.275,00).

60 stole incl. stolevogne løber således op i 
kr. 30.372,50

Skal vi have 70 stole, koster de ekstra 
kr. 3. 612,50.

Vi forventer naturligvis at kunne forhandle 
os til en rabat på et samlet køb.

på, at man derfra vil yde et fint økonomisk 
tilskud til de nye stole, som vi bør indkøbe 
mindst 60 stk. af, sammen med 
stolevogne. Det optimale vil være 90 
stole og 3 stolevogne.

Der kan være 30 stole på en stolevogn, og 
optagelsen af plads, i salen i fælleshuset vil 
være meget mindre end den plads, som de 
gamle og nuværende slidte stole optager.  

Evt. Det var det sidste bestyrelsesmøde før 
generalforsamlingen den 25. marts.
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